

Share capital	<p>2. The letters patent referred to in section 1 shall provide that the Company shall have the same authorized capital as it had immediately prior to the issue of such letters patent.</p>	<p>2. Les lettres patentes mentionnées à l'article 1 devront prévoir que le capital autorisé de la Compagnie sera le même qu'immédiatement avant la délivrance des lettres patentes.</p>	<p>Capital- actions 5</p>
Objects	<p>3. The objects set out in such letters patent shall be to carry out in Canada the objects which the Company was authorized to carry out immediately prior to the issue of such letters patent.</p>	<p>3. Aux termes de ces lettres patentes, la Compagnie aura pour objet la réalisation au Canada des objets qu'elle était autorisée à réaliser immédiatement avant la délivrance de ces lettres patentes.</p>	<p>Objets 10</p>
By-laws	<p>4. The by-laws of the Company shall be such by-laws as shall be adopted by the special resolution authorizing an application to be made pursuant to section 1.</p>	<p>4. Les règlements de la Compagnie seront les règlements qui seront adoptés par la résolution spéciale autorisant à présenter une demande en application de l'article 1.</p>	<p>Règlements 15</p>
Existing rights saved	<p>5. On and after the date of issue of letters patent of continuation of the Company all rights of creditors against its property, rights, assets, privileges and franchises and all liens upon its property, rights, assets, privileges and franchises are continued unimpaired by such continuation, and all debts, contracts, liabilities and duties of the Company thenceforth attached to the continued company and may be enforced by and against it.</p>	<p>5. A la date de la délivrance des lettres patentes convertissant la Compagnie, et par la suite, la conversion ne porte nullement atteinte à aucun des droits des créanciers afférents aux biens, droits, privilèges et concessions de la Compagnie, et les dettes, contrats, obligations et fonctions de la Compagnie deviennent tous, dès lors, ceux de la compagnie née de la conversion et l'exécution peut en être exigée d'elle et par elle.</p>	<p>Les droits existants sont maintenus 20</p>
Application of <i>Canada Corporations Act</i>	<p>6. Upon the issue of letters patent continuing the Company as provided in section 1 the Company shall be deemed to have been incorporated under Part I of the <i>Canada Corporations Act</i> for all purposes of the said Act.</p>	<p>6. Après la délivrance des lettres patentes convertissant la Compagnie ainsi que le prévoit l'article 1, la Compagnie sera censée avoir été constituée en corporation sous le régime de la Partie I de la <i>Loi sur les corporations canadiennes</i> pour toutes les fins de ladite loi.</p>	<p>Application de la <i>Loi sur les corporations canadiennes</i> 30</p>